



I Instant

Instant ne doit rien au hasard. Elle est fruit de nos avancées techniques, nos partenariats industriels et de notre expérience acquise auprès de tables étoilées et ce, grâce à notre ambassadrice Wish !
Avec ses dimensions et son poids affûtés, Instant ne requiert aucun câble pour se recharger et possède une autonomie minimum de 8h. Elle sera le témoin privilégié de vos convives venus partager un précieux ... instant.

"Instant" owes nothing to chance. It is the result of our technical advances, our industrial partnerships and our experience with Michelin starred restaurants thanks to our ambassador Wish!
With its sharp size and weight, "Instant" does not require any connecting to charge and has a minimum battery life of 8 hours.
The instant made of moments and this lamp will become the privileged witness for sharing precious moments with your guests.

Dimensions : Ø 7.5 cm x H 30cm
Weight : 145g